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Technische vragen (en antwoorden) 

Openbare technische vragen van raadsleden en burgerraadsleden Sliedrecht die betrekking 

hebben op agendapunten oordeelsvormende- en besluitvormende vergaderingen van de 

gemeenteraad Sliedrecht. Beantwoordingstermijn college B&W 4 werkdagen. 

 

Fractie: CDA 
 

Raadslid Prins 
 

Datum vraag 13mei19 18.42 uur 
 

Datum antwoord 
 

16 mei 2019 

Oordeelsvormende vergadering 21mei19 (agp 10) 

Besluitvormende vergadering 11jun19 

Omschrijving agendapunt 10. Ontwerp actieplan geluid 
Portefeuillehouder Spek 

 

 Vraag 1 

 Alle woningen van de A-lijst zijn gesaneerd, waarbij is uitgegaan van 65dB(A). In het 
nieuwe Actieplan wordt uitgegaan van 60 dB(A) en is geen aandacht besteed aan de 
saneringswoningen op de A-lijst. Kan bij woningen van de A-lijst sprake zijn van een 
gevelbelasting tussen 60 en 65 dB(A), zodat er een tweede sanering nodig is? Zo ja, 
om hoeveel woningen gaat dat ongeveer? 
 
 

 

 Antwoord 1 

  
Op de A-lijst staan woningen die een gevelbelasting van 63 dB (65dB(A)) of meer 
hebben. De sanering van deze woningen is afgehandeld waarbij de woningen 
grotendeels voorzien zijn van gevelmaatregelen. Voor het saneren d.m.v. 
gevelmaatregelen is het wettelijk binnenniveau in de geluidgevoelige ruimten van 
maximaal 43 dB bepalend. Bij de woningen waar de sanering is uitgevoerd zijn de 
maatregelen daarop gedimensioneerd. Voor wegen met een geluidbelasting hoger dan 
de drempelwaarde van 60 dB is het treffen van gevelmaatregelen dan ook niet meer 
aan de orde omdat het binnenniveau bij die woningen dan sowieso zal voldoen aan de 
wettelijke norm. Daarom zullen wegen die de drempelwaarde overschrijden maar waar 
veel saneringswoningen (A-lijst) langs gelegen zijn, een veel lagere prioriteit hebben 
dan wegen die de drempelwaarde overschrijden maar waar geen of weinig 
saneringswoningen langs liggen. 
 

 


